
Ministrica Vučković ponovno obišla potučen cvjećarski kraj  i  obećala

pomoć poljoprivrednicima i cvjećarima

6.7.2022.

Ministrica poljoprivrede Marija Vučković ponovno je stigla u Općinu Veliki Bukovec koja je

25. svibnja pretrpjela strašne gubitke od tuče kakvu ovaj cvjećarski kraj ne pamti.

 Na  radnom  sastanku  s  ministricom  predstavnici  Varaždinske  županije,  Općine  Veliki

Bukovec i Općine Mali Bukovec razgovarali su o pomoći poljoprivrednim proizvođačima

pogođenima elementarnom nepogodom.

Ministrica  i  državni  tajnik  u  Ministarstvu  poljoprivrede  Zdravko  Tušek  razgovarali  su  s

poljoprivrednicima i proizvođačima cvijeća s područja općina Veliki i Mali Bukovec i obećali

im pomoć u  vidu  osobnog savjetnika  za  svakog od njih  u  suradnji  sa  savjetodavnom

službom koja će im biti podrška.

- To nam je cilj na kojem radimo i neovisno o ovoj nepogodi. Mi smo odmah čim je to bilo

moguće  objavili  natječaj  iz  mjere  5  Programa  ruralnog  razvoja  koji  se  odnosi  na



financiranje obnove poljoprivrednog potencijala, odnosno na potrebne investicije. Također,

u  suradnji  sa  županijama donijeli  smo  prve  potrebne  odluke,  akte  koji  se  odnose  na

financiranje izgubljenog ovogodišnjeg prihoda. Moramo pričekati konačne upise u registre,

programi su pripremljeni, sa županijama se redovito održavaju sastanci tako da želim još

jednom cvjećarima i poljoprivrednicima poslati poruku da će sve biti ugovoreno i ispraćeno

u  najkraćem mogućem roku  –  poručila  je  ministrica  dodajući  kako  je  nužno  pričekati

konačnu procjenu  štete.

-  Neki  krajnji  rok  koliko  se  ja  sjećam  za  upis  svih  šteta  i  i  za  objavu  programa  za

indikativne procjene rasporeda po županijama bi  bio 5.  kolovoza. Mi nastojimo da sve

bude brže zato se redovito sastajemo sa županijama – zaključila je Vučković.

Franjo Vrbanić, načelnik Općine Veliki Bukovec podsjetio je kako je od tuče koja je uništila

cvjećarsku proizvodnju prošlo točno 6 tjedana.

-  Zahvalio  bih  svima  od  županije,  ministarstva,  susjednih  općina  i  svih  ljudi  koji  su

sudjelovali u ovom procesu posljednjih šest tjedana. Imali smo sedam radnih sastanaka,

desetak sastanaka povjerenstva i mislim da smo odradili dobar posao. Sad to treba samo

kapitalizirati i ljudima zbilja obeštetiti ono što je stradalo – rekao je Vrbanić.

Župan  Anđelko  Stričak  naglasio  je  kako  se  šteta  od  tuče  u  Varaždinskoj  županiji

procjenjuje na oko 58 milijuna kuna.

- Županija je dosad pomogla plaćanjem troška vještaka, da pomognemo svim oštećenima

da što kvalitetnije, brže i bolje pripreme svoju dokumentaciju koja je potrebna da bi došli

do odštete. Platili smo i trošak zbrinjavanja slomljenog stakla, plastike i najlona, da se što

prije zbrine i makne na predviđene deponije. Kao Županija, u dogovoru s Ministarstvom

poljoprivrede, dužni smo donijeti odluku o potporama male vrijednosti i to ćemo odraditi na

sjednici Županijske skupštine 20. srpnja. Mislim da smo zaokružili proces. Sve ima svoju

proceduru i treba proći minimalno 50 dana da se šteta upiše u registar – poručio je župan

dodavši kako će Županija sve odraditi na vrijeme.

Načelnik Općine Mali Bukovec Darko Marković zahvalio je ministrici na angažmanu u ime

Općine i svih oštećenih poljoprivrednika i cvjećara.



- Hvala i našim ljudima koji sad imaju priliku i koji će i kroz naš angažman u Općini, naših

djelatnika i našeg LAG-a dobiti kompletnu podršku kako bi se mogli prijaviti na raspisani

natječaj i budući natječaj županije za sve troškove koje imaju u obnovi svojih kapaciteta –

rekao je Marković.


















